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Z A P I S N IK 

 

14. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova, održane 31. svibnja 2022. godine u 

Vijećnici broj 1 Gradskog vijeća Grada Valpova, M. Gupca 32. 

 

 Sjednica je počela sa radom u 20:05 sati.   

 

Sjednici su nazočni sljedeći vijećnici: Igor Uranjek, Ana Brajnović, Dinko Župan,  

Stela Horvat, Josip Medved, Siniša Galovac, Valentina Škorvaga, Tomislav Čamagajevac, 

Željko Varžić,  Dalibor Bošnjaković, Filip Ivanović i Bruno Čačić. 

 

Ne nazočni vijećnici: Marijan Mandić, Petra Hibler Fuderer i Alenko Bajer. 

 

Ostali nazočni: Marko Barišić, zamjenik gradonačelnika, Zvonko Barišić, tajnik 

Grada, Marko Vuksanić, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo i društvene djelatnosti, 

Oliver Vazdar, pročelnik Službe za financije i proračun, Goran Šimić, pročelnik Upravnog 

odjela za komunalne i stambene djelatnosti, Damir Medved, viši stručni suradnik za lokalnu 

samoupravu, Josipa Glavurdić, voditeljica projekta Društveni centar Valpovo, Bojan 

Pavošević, direktor tvrtke Urbanizam d. o. o. Valpovo, Slaven Mijatov, direktor tvrtke PPK 

Valpovo, Davor Runje, direktor HRV, Lidija Aničić, novinarka Glasa Slavonije, Vladimir 

Vazdar, novinar Valpovštine info.  

  

Zapisnik na sjednici vodi Tonka Bartulović-Franković, djelatnica Gradske uprave. 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik Gradskog vijeća Igor Uranjek, pozdravio sve nazočne, 

utvrđuje da je nazočno 12 vijećnika, te predlaže da prije početka sjednice gospodin Slaven 

Mijatov, direktor PPK Valpovo predstavi svoju tvrtku. 

 

Slaven Mijatov 

- ukratko je  predstavio tvrtku PPK Valpovo, te zamolio Gradsko vijeće da prihvati njihovu 

ponudu za zamjenu nekretnina u vlasništvu Grada Valpova. 

 

 Predsjednik Gradskog vijeća se zahvalio gosp. Mijatovu na kratkoj prezentaciji, 

predlaže nastavak sjednice. Uz poziv za sjednicu dostavljen je i prijedlog dnevnog reda. 

Predsjednik poziva nazočne, ukoliko imaju prijedloga za izmjenu i dopunu predloženog 

dnevnog reda, da ih podnesu. Budući da drugih prijedloga nije bilo, predsjednik stavlja na 

glasovanje prijedlog dnevnog reda. Nakon provedenog glasovanja, vijećnici su usvojili 

jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj  

 

d n e v n i   r e d 

 

1. Usvajanje Zapisnika 13. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova. 

2. Aktualni sat. 
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  3. Prijedlog Programa o pravima i zaštiti djece Grada Valpova za razdoblje od  

         2022. do 2027. godine. 

  4. Prijedlog Programa za mlade na području Grada Valpova za razdoblje  

           2022. - 2027. 

  5. Prijedlog Programa Grada Valpova za osobe s invaliditetom od 2022. do 2027.  

           godine. 

  6. Prijedlog Programa Grada Valpova za razvoj volonterstva i uspostavu  

      volonterskog centra Grada Valpova. 

    7. Prijedlog Programa Grada Valpova za razvoj info centra za mlade. 

    8. Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Valpova za 2021. godinu. 

     9. Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za  

             2021. godinu u Gradu Valpovu. 

10. Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture za  

             2021. godinu. 

11. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o komunalnom redu. 

12. Izvješće o radu Ustanove za kulturne djelatnosti „Ante Evetović Miroljub“  

             Valpovo za 2021.godinu. 

13. Prijedlog Odluke o prihvatu najpovoljnije ponude za zamjenu nekretnina u  

            vlasništvu Grada Valpova. 

14. Prijedlozi: 

             a) Rješenja o razrješenju člana Odbora za financije i proračun, 

            b) Rješenja o izboru člana Odbora za financije i proračun. 

15. Pitanja i prijedlozi. 

 

Nakon toga prelazi se na rad prema usvojenom dnevnom redu. 

 

TOČKA 1. USVAJANJE ZAPISNIKA 13. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA 

          GRADA VALPOVA 

 

Predsjednik konstatira, nakon izjašnjavanja članova Gradskog vijeća da je zapisnik 13.  

sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova  jednoglasno usvojen (12 glasova ZA). 

 

TOČKA 2. AKTUALNI SAT 

 

PITANJA VIJEĆNIKA 

 

Željko Varžić 

- pitanje za dogradonačelnika, kao što ste vjerojatno upoznati, u srijedu navečer bila je 

iznimna oluja na prostorima mjesta Zelčin, Ivanovci i djelom Marjančaci, štete koje su se 

dogodile te večeri su iznimno velike, led koji ne pamte ni najstariji mještani naših područja, u 

četvrtak ujutro imali smo što i vidjeti, znamo da se radi o 100-tinjak oštećenih automobila, svi 

oni automobili koji su bili vani, krovovi su izlupani, popucale šajbe, vrijednost popravka 

takvog automobila, ispod 10.000 kn nije ni jedan. Poljoprivredne površine su uništene sve, 

voćarstvo kompletno, povrtlarstvo, plastenici kompletno, što se tiče ratarstva žitarica, tu 

djelom, i tu će se procjenjivati šteta, zavisi o kojoj kulturi se radi. Kontaktirali smo Županiju i 

Grad Valpovo, i od tada se kod nas popravljaju te određene stvari, imali smo 2 dana do kiše, 

da se poprave krovovi, jer je ljudima tu veće već curilo u kuće, jer su crijepovi razbijeni 

gotovo na svakoj kući gdje je bio onaj biber crijep ili ploče smo imali razbijanja, jako puno 

oštećenih zgrada, što kuća, što pomoćnih zgrada. Koji je daljnji smjer, vezano za to, mještani 

traže informacije, štete su po mojoj procjeni od 10.000 kn po domaćinstvo na više, zavisi od 

domaćinstva, pogotovo od onih koji se bave poljoprivredom, koji su daljnji postupci, da li je 

ostvaren kontakt sa Županijom, pogotovo što znamo da i oni moraju odraditi svoj dio posla. 
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Danas je varaždinski župan proglasio elementarnu nepogodu za tri grada i 5-6 općina, pa 

mještane zanima što Grad može učiniti vezano da se nadoknadi određena šteta što 

poljoprivredna, što imovinska na tom području?  

 

Bruno Čačić 

- imam dva pitanja za dogradonačelnika, radi se o onom novom naselju koje bi trebalo ići u 

Osječkoj ulici s lijeve strane prema klaonici, rečeno je da će to ići, u materijalima koje smo 

danas dobili je prikazano da novci koji su za to planirani su skinuti, nije potrošeno ništa za 

projektiranje prometne i komunalne infrastrukture, pa me zanima u kojoj fazi je to naselje, da 

li se planira ove godine, na godinu, ili za vrijeme mandata. Drugo pitanje, radi se o ovim 

stupićima na trgu, zanima me kakav će biti promet ili fluktuacija ljudi, stanara, i onih koji 

dolaze sa dostavnim vozilima na trg, koji žive na trgu, da li se ti stupići skidaju automatski 

ručno, nije samo za stanare i dostavu, mislim i na policiju, vatrogasce, bilo tko, koji moraju 

po hitnoj intervenciji doći na trg, kako je to osmišljeno?   

 

Filip Ivanović  

- imam dva pitanja za dogradonačelnika, prvo je u vezi stanja ceste Mlaka u Ladimirevcima, 

cesta je već više godina u katastrofalnom stanju, pokazuje i fotografiju od prošlog tjedna kada 

je bilo nevrijeme, cesta je bila poplavljena, pa me zanima planiraju li se poduzeti neki radovi 

na toj cesti i sl., i drugo, prije nekoliko sjednica sam tražio da mi se dostave prihodi Grada 

Valpova, koje ostvaruje u centru Ladimirevaca od najma ugostiteljskog objekta, trgovine i 

bankomata, kako nisam dobio materijale od pročelnika Vazdara, ne mogu točno znati koliko 

je Grad Valpovo ostvario prihoda u tom razdoblju, nekom procjenom sam došao do iznosa 1,2 

mil. kn, molio bi pročelnika da me ispravi ukoliko griješim, da li je to više ili manje, i naravno 

molim da mi se ti materijali dostave. Pitam vas sada, nije li sramota da nisu poduzeti baš 

nikakvi radovi na krovištu zgrade VMO Ladimirevci, to krovište je postalo dom 50-tak 

golubova, prilikom izvida u određene radove koji se planiraju izvesti u prostorijama 

Ladimirevačke udruge mladih morali smo otići gore i svašta nas je zateklo, na nas je pao 

izmet, mladi golubovi, mrtvi golubovi, golublje perje, stvarno iznimno loše, na toj deki ima 

10-tak cm svega ovoga što sam naveo, stoga me žalosti i reakcija određenih vijećnika VNL, 

kada sam tražio ove podatke o prihodima, oni su se podsmjehivali, mislim da ne bi bilo 

smješno da su se pronašli u ovakvoj situaciji, pa vas stoga pitam, planiraju li se poduzeti neki 

radovi na tom krovištu zgrade VMO u Ladimirevcima, te planira li se riješiti ovaj problem s 

golubovima? 

 

ODGOVORI ZAMJENIKA GRADONAČELNIKA 

Zamjenik gradonačelnika Marko Barišić je pozdravio sve nazočne, te odgovorio na 

postavljena  pitanja. 

 

- odgovor na pitanje vijećnika Željka Varžića, što se tiče ovih vremenskih neprilika i oluje 

koja nas je pogodila, pogotovo bela sela, svjesni smo sve one štete koja je nastala, promtno 

smo reagirali, odmah slijedeći dan smo objavili i na svojim stranicama, na stranicama portala 

Valpovština info, kao i na HRV jedan poziv našim sugrađanima, odnosno sumještanima, da 

iskažu svu onu štetu koja im je nastala. Stupili smo već u kontakt sa Županijom, moramo im 

dostaviti svu onu dokumentaciju, svu onu štetu koja je nastala, kako bi oni imali podlogu za 

proglašavanje elementarne nepogode, a više o samom postupku može vam reći pročelnik 

Vuksanić. 

- odgovor na pitanje vijećnika Brune Čačića, vezano za Osječku ulicu, također će odgovoriti 

pročelnik Vuksanić, pošto on vodi taj postupak, a ja mogu reći što se tiče stupića na trgu, 

odnosno odluke Grada Valpova, vezano za prometovanje na trgu. Prometovanje na trgu 

motornim vozilima će biti zabranjeno, bit će dopušteno prometovanje biciklima, i isključivo 

će biti dopušteno kada su u pitanju motorna vozila pristup trgu hitnim službama, odnosno 

vatrogascima, policiji, hitnoj pomoći itd., ti stupići jesu mehanički, oni se na ključ spuštaju i 
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podižu, sve hitne službe i službe Grada Valpova će dobiti ključ kako bi mogli nesmetano 

reagirati u slučaju određenih neprilika. Sva ostala motorna vozila, poput dostave ili stanara, 

neće im biti omogućeno prometovanje trgom, postoji u odluci jedan članak koji dopušta 

stanarima, odnosno svim onim zainteresiranim osobama poput slučaja kada netko ima bolesno 

dijete ili neku takvu situaciju, ako se dogodi, oni mogu zatražiti od gradonačelnika, da im se 

dopusti prometovanje trgom, kada bude odluka stupila na snagu, vidjet ćemo da li postoje 

stanari na trgu koji imaju takav problem, i u tom slučaju će se naravno takvim ljudima izaći u 

susret. Grad Valpovo razmišlja i o tome, da ti stanari moraju negdje parkirati svoje 

automobile, tako da smo već u izradi jednog rješenja, gdje bi se napravio poseban parking, 

kako bi njima bilo omogućeno u blizini trga parkiranje svojih vozila, kako im ne bi stvarali 

dodatno opterećenje na njihov kućni budžet, da bi morali kupovati godišnje parkirne karte itd.  

- odgovori na pitanja vijećnika Filipa Ivanovića, vezano za stanje ceste Mlaka, i za krovište 

koje ste spominjali, bio sam baš prošli tjedan sa gradonačelnikom u obilasku Ladimirevaca, 

svjesni smo problema ceste Mlaka i krovišta, vidjeli smo kakvo je stanje na oba ta mjesta, i do 

kraja godine imamo u planu poduzeti nešto po oba ta pitanja, ne bi vam sada htio govoriti u 

kojem vremenskom roku, ali svakako do kraja godine bi htjeli sanirati oba ta problema. Što se 

tiče prihoda o najmu, ja bi molio pročelnika Vazdara da odgovori, stvarno ne znam koliki su 

prihodi koje Grad Valpovo ostvaruje na navedenim lokacijama koja ste tražili. 

 

Marko Vuksanić 

- odgovori na pitanja vijećnika Željka Varžića, vezano za vremenske neprilike, Upravi odjel 

za gospodarstvo u suradnji sa našim Povjerenstvom za ublažavanje od posljedica od prirodnih 

nepogoda postupilo je sukladno odredbama Zakona o ublažavanju posljedica prirodnih 

nepogoda, tako da smo mi pravovremeno o tome obavijestili Županijsko povjerenstvo, sutra 

ujutro ću kontaktirati i Ministarstvo financija, da vidimo što se tiče šteta na osobnim 

automobilima, ali isto tako i na objektima, što nam je sve potrebno dostaviti, kako bi mogli 

izraditi, i u konačnici procijeniti taj iznos štete, osobno se bojim tu njihovog stava, jer će vrlo 

vjerojatno biti potrebno dostaviti i dokaz o legalnosti svih tih objekata, ali isto tako što se tiče  

osobnih automobila, koliko smo dobili informaciju da će se morati priložiti računi od 

ovlaštenih tvrtki koji se bave s popravcima, da bi se nešto moglo priznati, to je koliko smo 

načelno dobili neke neslužbene informacije, tako da ćemo mi svakako taj dio provjeriti s 

Ministarstvom prije nego uputimo službeni dopis i zahtjev prema županu, jer je on taj koji u 

konačnici i proglašava prirodnu nepogodu za pojedino područje. Nakon što se proglasi 

prirodna nepogoda, postoji zakonski rok od 8 dana da se prikupljaju svi zahtjevi, da se ne bi 

napravili problemi ili nama ili oštećenicima, mi ćemo te zahtjeve prikupiti i ranije, prije nego 

se proglasi elementarna nepogoda, kako bi imali čistu situaciju, kako bi mogli u onom 

zakonskom roku od ukupno 50 dana, od dana proglašenja el. nepogode izraditi sve procjene i 

pravovremeno to prijaviti preko propisanog programa, tako da ćemo kontaktirati sve 

oštećenike koji su se do sada nama javili, ovim putem bi iskoristio priliku, pozvao i dodatne 

sve fizičke i pravne osobe koje su imale bilo kakvo oštećenje, da dođu kod nas podnijeti 

zahtjev, tako da ćemo vidjeti u konačnici što će od toga biti, samo bi još iskazao na neki način 

žaljenje sukladno Zakonu o zaštiti od posljedice prirodnih nepogoda, iznos koji se odobrava je 

5 % od ukupnog oštećenja, ne znam da li se sjećate da smo imali prije nekoliko sjednica i 

izvješće o prirodnoj nepogodi koja je bila tijekom 2021. godine, gdje je svega nekih 55.000 

kn dodijeljeno oštećenicima na području Grada Valpova, a bilo je prijavljeno preko 2,5 mil. 

kn, tako da naš posao je da mi prikupimo prijave, napravimo procjene, prijavimo 

Županijskom povjerenstvu koje to šalje dalje Državnom povjerenstvu onaj iznos koji će biti 

priznat po tom oštećenju, tu mi na žalost ne možemo utjecati, tako da ćemo pravovremeno 

obavijestiti sve oštećenike što je potrebno dostaviti, izaći ćemo maksimalno u susret, kako bi 

oni na vrijeme svi prijavili svoje štete. 

- odgovori na pitanja vijećnika Brune Čačića, vezano uz novo naselje u Osječkoj ulici, 

trenutno je u fazi rješavanje imovinsko pravnih odnosa, jer koridor postojećeg puta nije 

zakonski dovoljno širok kako bi mogli napraviti tamo kompletnu prometnu infrastrukturu 
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zajedno sa pješačkim stazama, tako da otkupljujemo određene dijelove parcela privatnih 

vlasnika, kako bi imali onaj potrebni koridor, trenutno smo u izradi dva procjenbena elaborata 

za dvije čestice kako bi ih otkupili u cijelosti, kako bi dobili potreban koridor za formiranje te 

ceste. Na žalost postupak je dugotrajan sukladno Zakonu o procjeni vrijednosti nekretnina, 

kada se izradi elaborat upućujemo ga na Županijsko povjerenstvo, koje u konačnici 

provjerava dali su ti elaborati usklađeni sa odredbama Zakona o procjeni vrijednosti 

nekretnina.  

 
Oliver Vazdar 

- odgovor na pitanje vijećnika Filipa Ivanovića, vezano za prihode o najmu ugostiteljskog 

objekta, trgovine i bankomata u Ladimirevcima ćete dobiti u pisanom obliku. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća zaključuje raspravu, budući da nije više bilo pitanja. 

 

TOČKA 3. PRIJEDLOG PROGRAMA O PRAVIMA I ZAŠTITI DJECE GRADA 

          VALPOVA ZA RAZDOBLJE OD 2022. DO 2027. GODINE 

 

Josipa Glavurdić - ukratko je obrazložila predmetni materijal.  

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 4. PRIJEDLOG PROGRAMA ZA MLADE NA PODRUČJU GRADA 

          VALPOVA ZA RAZDOBLJE 2022. - 2027. 

 

Josipa Glavurdić - ukratko je obrazložila predmetni materijal.  

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 5. PRIJEDLOG PROGRAMA GRADA VALPOVA ZA OSOBE S 

          INVALIDITETOM OD 2022. DO 2027. GODINE 

 

Josipa Glavurdić - ukratko je obrazložila predmetni materijal.  

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 6. PRIJEDLOG PROGRAMA GRADA VALPOVA ZA RAZVOJ  

        VOLONTERSTVA I USPOSTAVU VOLONTERSKOG CENTRA  

        GRADA VALPOVA 

 

Josipa Glavurdić - ukratko je obrazložila predmetni materijal.  

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

 

 



-  6  - 

 

TOČKA 7. PRIJEDLOG PROGRAMA GRADA VALPOVA ZA RAZVOJ INFO 

          CENTRA ZA MLADE 

 

Josipa Glavurdić - ukratko je obrazložila predmetni materijal.  

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 8. GODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU PRORAČUNA GRADA 

          VALPOVA ZA 2021. GODINU 

 

Oliver Vazdar - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 10. sjednici, održanoj 31. 

svibnja 2022. godine razmatrao predmetni izvještaj, te ga usvojilo jednoglasno (4 glasa ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Dalibor Bošnjaković, Tomislav 

Čamagajevac, Oliver Vazdar, Željko Varžić, Filip Ivanović, Marko Barišić i Igor Uranjek. 

 

Dalibor Bošnjaković 

- ispred kluba HDZ bi analizirao Godišnji izvještaj o izvršenju proračuna Grada Valpova za 

2021. godinu. Ne prozivajući nikoga, zna se tko materijal sastavlja, tko je odgovoran za 

njegovo planiranje, izvršavanje itd., međutim ovo je jedan godišnji izvještaj, jedan materijal 

koji je neozbiljan u pristupu kako planiranja, tako i izvršavanja. Materijal, a to je moj stav, 

mislim da podcjenjuje struku, a također i vijećnike kako oporbene, tako i vas koji ste u većini, 

ali dobro, vi ćete ga svejedno prihvatiti. Ovim izvršenjem prekršene su mnoge odredbe i 

načela proračunskog računovodstva. Prošle godine imali smo 3 rebalansa, nije bilo proračuna 

u prvoj polovici godine, jer ga nije usvojio prethodni saziv vijeća, nakon toga u idućih 6 

mjeseci imali smo 3 rebalansa. Zadnji rebalans je  bio 22. 12., kojim smo planirali izmjene 

oko 366.000 kn na prihodovnoj i rashodovnoj strani. Podsjećam, sva 3 rebalansa su bila 

usvojena jednoglasno. Međutim, onda se događa to da Grad nakon 22. 12. dođe do 90 pozicija 

u proračunu koje su probijene. 90 pozicija, ne računajući pozicije el. energije. Znamo da je 

energija poskupila, pa je teže bilo vjerujem planirati, možda smo nešto i tu mogli bolje. Ali 

ako ćemo tu pribrojiti i pozicije energije koje su probijene, to je preko 100 probijenih 

pozicija. Pogledao sam izvještaje drugih gradova i općina, niti jedan grad ili općina nemaju 90 

probijenih planskih pozicija u proračunu, kod nas 90 stavki u proračunu je probijeno, a unutar 

tih 90 stavki neke nemaju čak ni plan, plan je nula, ali onda tu imamo čak 200-300 tisuća 

kuna izvršenja. Sad razmišljam jeli to ulaganje u tu Smart upravu i računalne usluge koje su 

koštale prošle godine preko 300.000 kn, da li je ovdje problem do programa ili onog koji radi 

u tom programu? Jedna pozicija rashoda ima postotak ostvarenja od čak 14.829%, 1.000 kn je 

plan, a 148.000 kn ostvareno. Stoga pitam na temelju čega se preuzela obveza, na temelju 

čega se potpisala narudžbenica ili ugovor, na temelju čega se platio trošak, da li je trošak 

plaćen, to ne znamo?, jer mi općenito iz ovog materijala vidimo samo kolike su nedospjele 

obveze, ne vidimo koliko su ukupno obveze proračuna Grada Valpova.  

Stavke zaposlenih u Gradskoj upravi, za preko 350.000 kn pozicije rashoda za zaposlene su 

probijane, plan dakle opet nebitan. Zašto mi donosimo uopće proračun, ako ćemo tako 

planirati, ako ćemo tako izvršavati bez da je išta planirano? Može se dogoditi probijanje, ali 

onda je tu rebalans, imamo i prema čl. 60. Zakona o proračunu preraspodjelu, 5 % može 

preraspodijeliti gradonačelnik unutar stavki rashoda, ili 15% na pozicijama rashoda vezanih 

za projekte EU, ali to se nije učinilo. Imamo onda druge zanimljive pozicije ostvarenih 

troškova kao npr. reprezentacija gradonačelnika  358.000 kn, zatim imamo promidžbu i 

informiranje 288.000 kn, Turističku zajednicu 934.000 kn, i to sve u vrijeme Corone. 
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Vijećničke naknade prošle godine, to je pitanje za Službu za financije, a možda mogu i sada 

dobiti odgovor, imamo 223.000 kn isplatu za vijećničke naknade u 2021. godini, pa jesu li to 

vijećničke naknade iz tekuće 2021. ili ranijih godina? Prigodni datumi, reprezentacija 116.000 

kn, onda tu imamo neke ostale usluge i to iznos 236.000 kn, ostali rashodi poslovanja 98.000 

kn. Ukupno program proslava blagdana i prigodnih datuma imaju plan 211.000 kn, a 

potrošeno 535.000 kn. Imamo planirane donacije udrugama, gdje su provedeni natječaji, 

150.000 kn plan, a isplatilo se preko 160.000 kn. Mene zanima, da li je to bilo nešto 

vanredno, po kojoj osnovi i kome točno smo doznačili ako smo imali tu neki natječaj, pa smo 

probili njegov plan, čemu taj natječaj onda? Također dio vezan uz studente i stipendije, 

znamo da je bilo kašnjenja itd., Podržavamo isplate studentima, ali imamo plan 880.000 kn, a 

isplaćeno je 1.013.000 kn., da li je tu neko povećanje stipendije ili su tu neke ranije neplaćene 

obveze koje su 2021. podmirene? Kod projekta trga u Valpovu i doma u Nardu, imamo neka 

tzv. ostala prava od 1.650.000 kn kod trga, i 250.000 kn kod doma u Nardu, što su ta ostala 

prava koja su se platila? Obrazloženje na samom kraju materijala čini samo 1 stranica, za 55 

mil. kn  ostvarenih prihoda, 65 mil. kn, rashoda, a obrazloženje samo jedna stranica. Gdje su 

podaci za ukupne obveze, kolika su potraživanja, neki malo detaljniji opisi investicija? 

Prihodovna strana je manja od rashodovne strane, te je tu riječ o tekućem manjku, ali mi smo 

kroz zaduživanja od 23 mil. kn i kroz otplatu glavnice od samo 5 mil. kn, došli tu do tekućeg 

viška od 18 mil. kn, pa je zato rezultat na kraju godine malo bolji nego godinu dana ranije, ali 

samo prividno. Ukratko, ovakav koncept izvršenja govori da nama očito planiranje nije bitno, 

da nam ne znači ništa, jer ako ćemo i nadalje ovako planirati i izvršavati proračun, sasvim mi 

je jasno zašto nema u materijalima za rebalanse izvršenja, pa da možemo vidjeti realno koliko 

su ostvarene pozicije koje se mijenjaju ili ne mijenjaju, zašto na sjednicama vijeća nema 

kvartalnih izvještaja, zašto nam se ne daju pisani odgovori na vijećnička pitanja glede 

financija? Neozbiljno je imati 90 pozicija probijenih, 10 se može desiti, ali 90, da može biti 

opravdano, da se može reći desilo se, ne znam baš. Prihvatiti ću to ako su se sva ta probijanja 

dogodila od 22.12. pa do Nove godine. Klub vijećnika HDZ ovaj izvještaj neće prihvatiti iz 

navedenih razloga.  

 

Tomislav Čamagajevac 

- slijedom izlaganja vijećnika Bošnjakovića, ja bi samo najavio da bi mi ispred Kluba 

vijećnika HDZ poslali sutra malo detaljniji zahtjev za dostavom kartica konta uz ovo 

izvršenje proračuna za 2021. godinu. 

 

Oliver Vazdar 

- dostaviti ćemo u pisanom obliku odgovore na sve što se bude tražilo, kao i pojašnjenja.  

 
Željko Varžić 

- dobili smo dokument koji nam govori gdje smo potrošili cijeli prošlogodišnji proračun, 

ovdje piše sve, ne onako pojedinačno, ali u nekom globalnom ili većem okviru po pozicijama, 

slažem se da  materijal može biti bolji, već smo upozoravali na to pogotovo što pročelniče 

nisu svi, tj. vrlo je malo ekonomista u Gradskom vijeću, ja pretpostavljam da su imali ozbiljne 

probleme kada su dobili ovaj materijal kada su ga prolistali da shvate dosta stvari, i mislim da 

im vi to morate pismeno detaljnije objasniti da bi oni mogli pohvatati većinu stvari, jer ovo je 

jako ozbiljan dokument i on nam govori gdje smo potrošili milijune i milijune. Ja ću se vratiti 

na konac 2020. godinu kada nije izglasan onaj prijedlog proračuna, kada ga je gradonačelnik 

predložio u visini sa 141 mil. kn, nikad većim u Gradu Valpovu, bili ste većina i imate te 

informacije, onda smo govorili da je to nerealno, neostvarivo, neprihvatljivo, i bili smo 

prozivani da kočimo razvoj Grada, objašnjavali smo da je realan proračun Grada Valpova od 

50-70 mil. kn, da nekih 35 mil. kn je naš osnovni prihod, da sada znamo da smo u 2021. 

godini podigli preko 20 mil. kn dugoročnog zaduženja koja su ovdje ušla, i još određene 

pomoći koje smo dobili od Ministarstva reg. razvoja, količina njih koliko se sjećam i u ovoj 

2022. godini, međutim mi smo u tom proračunu planirali čak 90 mil. kn, da će nam pomoći 
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Ministarstvo, tako da još jednom podsjećam na one riječi zašto je onaj proračun u tom 

trenutku bio odbijen i nije bio usvojen, a ovo izvršenje pokazuje koliko smo mi ustvari uspjeli 

ostvariti prihoda u ovoj godini, svjesni ste 50 i nešto mil. kn zajedno sa dugoročnim 

zaduženjem. Što se tiče samih pozicija, Dalibor je dosta toga spomenuo, svjesni smo da su 

puno veći troškovi energije, naravno da su nešto veći troškovi i plaća kada vidimo raspodjelu 

na proračunske korisnike, svatko dobiva svoj dio i vidimo značajna izdvajanja novca što za 

vrtić, to nije malo 5 mil. kn, to je ozbiljan novac, šport, kulturu, socijalu, ono što sam tumačio 

isto često ovdje, smatram da je mali dio onih naših osnovnih sredstava ili prihoda od tih 35 

mil. kn, da mali dio ide za projekte, smatram da je problem što većina projekata se financira iz 

dugoročnog zaduženja, i sada imamo trenutno u izgradnji parking kod groblja 1,5 mil. kn, a 

mi podigli kredit na 10 plus jedna godina, 11 godina ćemo otplaćivati taj parking a još nismo 

to ni počeli otplaćivati, a onda kada vidimo u proračunu naravno da ima određenih pozicija 

koje zapinju za oko, a to je ono što je i Dalibor spomenuo, od reprezentacije koja je nikad viša 

358.000 kn, pa još jedna reprezentacija u financijama preko 100.000 kn. Ono što smo isto 

tako spomenuli, i što stalno spominjemo tu TZ, to je veliki iznos 1 mil. kn, kada uzmete u 

obzir koliko druge jedinice lokalne samouprave izdvajaju za TZ-e, pa nekad si mislim da ću 

na centru sresti ne znam koje ekipe i grupe turista, ali na žalost slabo ih vidim, a mi izdvajamo 

1 mil. kn za TZ, eto to je ono nešto najosnovnije što sam htio reći o ovom izvršenju 

proračuna. 

 

Filip Ivanović 

- pa slažem se s vijećnicima HDZ na ovim iznesenim primjedbama, ja bi također još dodatno 

ukazao na neke, pogotovo ove usluge promidžbe, zatim reprezentacije od 360.000 kn, također 

ove proslava blagdana i prigodnih datuma, nešto više od pola mil. kn, u godini gdje smo imali 

u prvih nekoliko mjeseci i Coronu, pa me zanima pogotovo ove ostale usluge i ostali rashodi, 

na što se to odnosi, to je više od 330.000 kn, također dok smo TZ uplatili nešto više od 80.000 

kn planiranih sredstava, s druge strane za zaštitu od požara, onda pretpostavljam i VZ mi smo 

uplatili oko 167.000 kn manje, pa ako bi mogao dobiti samo razlog zašto je to bilo tako?  

 

Marko Barišić 

- hvala vijećnicima HDZ na komentarima, pošto se gosp. Ivanović slaže s vama, ja se ne 

slažem, i ne bih sada htio ulaziti u ovaj stručni dio izvršenja proračuna, jer to nije moja struka 

i ne želim ispasti osoba koja će komentirati ono što ne razumije, što se na ovom Gradskom 

vijeću često događa, i što si svatko uzima za pravo, ne bi se složio u dvije-tri kategorije onoga 

što ste iznijeli, prvo  je financiranje projekata koje provodi Grad Valpovo, kao što vi tvrdite 

vlastitim sredstvima, odnosno većinom vlastitim sredstvima, što je stvarno neistina i to što 

ponavljam već jedno određeno vrijeme na ovim gradskim vijećima, već sam vam objašnjavao 

načine na koje se sufinanciraju projekti EU, postoci kako se određuju kod sufinanciranja 

projekata EU i nikako da to naučimo. 

Druga stvar, izdvajanje za TZ, i ove ostale reprezentacije, i ono što sve spominjete, ja znam 

da je 1 mil. kn za TZ Grada Valpova velik iznos, i što vi kažete, možda rijetko koji grad 

izdvaja toliki iznos za financiranje svoje TZ, međutim, mi moramo odlučiti što mi želimo i 

kako želimo brendirati Grad Valpovo, ako je cilj Grada Valpova, da kao proteklih 27 godina 

dok je HDZ bila na vlasti, da vrhunac godišnjeg događanja u Gradu Valpovu bude čobanijada 

ili dva-tri lokalna tamburaška benda kroz godinu, onda TZ može imati 100.000 kn, ne mora 

možda imati ni jednog zaposlenog, ali ako želite imati kvalitetan program kroz godinu, 

privući osobe iz drugih gradova, osobe iz regije, imati kvalitetan koncertni program, 

kvalitetne festivale, onda je trošak od 1 mil. kn neophodan, ja mislim da to nije uzalud bačen 

novac. 

 

Igor Uranjek 

- ja bi se samo prisjetio zadnjeg izvršenja proračuna dok ste vi gosp. Bošnjaković bili 

pročelnik, odnosno za vrijeme bivšeg gradonačelnika kada smo mi došli, i kada nas je vaša 
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većina ubjeđivala, dok smo mi bili zeleni u toj cijeloj priči, da je naravno kada smo mi 

komentirali izvršenje proračuna koje je bilo, da su bile neke pozicije predviđene za cijelu 

godinu prihvaćene, odnosno iskorištene do 6 mj. kada smo mi u principu i došli prvi puta u 

Gradsko vijeće, kažem vaša većina je osiguravala da je to normalno, da zato i postoje 

rebalansi, da se mi tu puno ne uzbuđujemo itd., a vidim da sada takve neke stvari vas 

uzbuđuju, pa čisto jedan komentar, ja se sjećam famoznog vatrometa iz proračuna koji je 

koštao 3-4 puta više nego što je predviđeno, i isto tako je bila prebačena pozicija 

reprezentacije bivšeg gradonačelnika za kompletan planirani iznos godišnjeg potrošen do 

početkom 6 mj. godine kada su bili izbori, koji je bio potrošen za neku promidžbu izbornu ili 

tako nešto, tako da ja shvaćam vašu brigu, ali isto tako mi sada možemo vas uvjeravati da 

zato imamo rebalanse.  

 
Dalibor Bošnjaković 

- slažem se da je bilo potrošeno prije nego što je trebalo vremenski, ali nije probilo plansku 

poziciju, hoće se to potrošiti u prvih 2  mjeseca, to je stav gradonačelnika bilo kojeg, hoće li 

potrošiti sada, ili do kraja godine, zato stoji rebalans, mi govorimo o par pozicija, ovdje ih ima 

90, podržali smo sve one projekte kroz rebalanse, ali je stvar u tome, da se nije moglo 

napraviti da ne bude toliko pozicija, da se ne probije, ali kažem sve je stvar kako se gleda.  

 

Filip Ivanović 

- može li mi pročelnik samo odgovoriti za zaštitu od požara? 

 

Oliver Vazdar 

- ne znam što bi vam sada odgovorio na to, pričali smo tokom godine o situaciju sa 

vatrogasnim društvima i jednostavno nije bili isplaćeno. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili (8  glasova ZA, 4 glasa PROTIV) ovu točku dnevnog reda. 

 

TOČKA 9. IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE 

          INFRASTRUKTURE ZA 2021. GODINU U GRADU VALPOVU 

 

Goran Šimić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 10. sjednici, održanoj 31. 

svibnja 2022. godine razmatrao predmetno izvješće, te ga usvojilo jednoglasno (4 glasa ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali Filip Ivanović i Goran Šimić. 

 

Filip Ivanović 

- pa prvo bi se dotakao ove sadnje drvoreda u Ladimirevcima, što je uvjetno i najveća stavka 

u ovom izvještaju što se tiče Ladimirevaca, naravno podržao sam ovu aktivnost koja je bila 

dugogodišnja inicijativa VMO Ladimirevci kada sam ja još bio predsjednik, na žalost dosta 

sadnica nam se nije primilo, i žao mi je što ovu ili prošlu jesen ili ovo rano proljeće one nisu 

zamijenjene, stoga nam neki dijelovi ulica i dalje izgledaju pusto, pa se nadam da će se nešto 

popraviti oko toga, također u nekim ulicama, u nekim dijelovima ulica drvoredi se i nisu 

posadili, sada bi ja zamolio pročelnika da mi pojasni ovaj trošak na str. 8 od 23. prijevoz 

stolova i stolica iz tvrtke Urbanizam d.o.o u DVD Ladimirevci, iz DVD u Urbanizam, te 

prijevoz štanda iz Dvorca u DVD sa povratom, 4 mj. Ne sjećam se da je DVD imao neku 

aktivnost, pa ako bi mogli to pojasniti, također zanima me nisu mi baš jasne ove razlike u 

pražnjenju spremnika za staklo imamo pražnjenje spremnika za staklo 5 mj. 1.825 kn, a u 12 

mj. također pražnjenje spremnika za staklo 525,00 kn, 3 puta više a stavka je ista, posao je 

isti, također još bi jedanput upozorio na problem u Ladimirevcima koji nas pati već godinama,  
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to je što naša komunalna djelatnica nema adekvatnu opremu za održavanje zelenih površina, a 

kada trava preraste onda zovemo Urbanizam d.o.o., konkretno za prošlu godinu na te zelene 

površine za koje je zadužena naša komunalna djelatnica, potrošili smo nešto više od 6.000,00 

kn ukoliko sam dobro zbrojio, također smo i na ovo održavanje kosilica potrošili jako veliki 

iznos 9.000 kn, pa smatram da bi se mogla nabaviti jedan kvalitetna traktorska kosilica koja bi 

onda služila komunalnoj djelatnici, pa ne bismo morali imati ove neplanirane, odnosno 

nepredviđene troškove. 

 

Goran Šimić 

- odgovori na pitanja vijećnika Filipa Ivanovića, što se tiče sadnica u glavnoj ulici, vrlo 

vjerojatno će one ići u zamjenu osušenih i dotrajalih u jesen ove godine, što se tiče ovih stavki 

vezano za odvoz i dovoz, predlažem da vam to pripremim za sljedeću sjednicu točno, jer sada 

to ne mogu ovako iz glave napamet zašto je ta razlika, i ja se točno ne sjećam za što je to bilo, 

za koje događaje, vjerojatno je neka nužna potreba bila, što se tiče opreme komunalne 

djelatnice, i o tome smo razgovarali osobno nas dvoje, znamo za taj problem, ne samo u 

našem najvećem prigradskog naselju, nego i u ostalim prigradskim naseljima, ugovor za 

servis i popravak strojeva je obnovljen, javna nabava je odrađena, tako da će se oni strojevi 

koji se isplate popravljati i oprema, oni koji zahtijevaju veća financijska sredstva, moj 

prijedlog je i čelnicima Grada bio na zadnjem kolegiju, da se ipak zamjene sa novim 

strojevima, a tu prije svega za Ladimirevce govorim o traktorskoj kosilici koja je krajnja 

nužda naše komunalne djelatnice tamo u selu.   

 

Filip Ivanović 

- samo jedno pojašnjenje, što se tiče sadnica, samo će se u glavnim ulicama mijenjati, ili u 

ostalim ulicama?, a za ovaj trošak dovoz stolova i stolica, štanda, nadam se da to nije trošak 

predkampanje za izbore gradonačelnika, u 4 mj. je bilo neko druženje s građanima par dana 

prije predizborne kampanje, nadam se da se nije novac poreznih obveznika potrošio na takve 

stvari- 

 

Goran Šimić 

- proći ćemo sve i vidjeti što se sve treba napraviti. 

 
Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili (8  glasova ZA, 4 glasa SUZDRŽANA) ovu točku dnevnog reda. 

 

TOČKA 10. IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PROGRAMA GRAĐENJA KOMUNALNE  

          INFRASTRUKTURE ZA 2021. GODINU 

 

Goran Šimić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 10. sjednici, održanoj 31. 

svibnja 2022. godine razmatrao predmetno izvješće, te ga usvojilo jednoglasno (4 glasa ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali Dalibor Bošnjaković, Bruno 

Čačić, Goran Šimić i Oliver Vazdar. 

 

Dalibor Bošnjaković 

- što se tiče predmetnog izvješća, ja sam tu bio naveo i prošle godine, da nije usklađeno sa 

Zakonom o komunalnom gospodarstvu, opet ću to ponoviti čl. 60. kaže (čita ga), ovdje 

imamo prihode, rashode  ne vidimo kako iz čega, to mora biti usklađeno s proračunom, 

izvješće o izvršenju nije usklađeno s proračunom, imate rashode biciklističke staze u 

programu gradnje stoji 5,871.000 kn, a u proračunu je 5,888.000 kn, u proračunu nema plana 

za rekonstrukciju Osječke ulice, ni ulice Bana J. Jelačića, ovdje imamo 120.000 i 206.000 i 
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250,000 kn, rekonstrukcija cesta u Gradu Valpovu 800.000 kn u proračunu, u programu 

gradnje imamo 1 mil. kn, očito imamo nekakva dva planska dokumenta koja uopće nisu 

usklađena, samim tim ovaj program nije usklađen niti je valjan kako sa zakonom, tako i što se 

tiče da bude usklađen, da bude jednak onome u proračunu Grada Valpova. Ja sam to probao 

tražiti gdje je ta razlika, meni nije jasno, ali planirane pozicije navedene u izvješću ovdje nisu 

iste kao u proračunu, hoćete li to prihvatiti? 

 

Bruno Čačić 

- ja bi samo objašnjenje kod tog planiranja, ako je planiranje, onda bi trebalo biti nekako više-

manje prihvatljivo, komunalni doprinos u planiranju 200.000 kn, 100.000 kn manje 

ostvarenje, realizacija, parkiranje 165.000 tu smo u plusu 206.000 kn, 40.000 kn odakle viška, 

na kraju 2 mil. kn fali u planu, zašto i zbog čega?   

 
Goran Šimić 

- što se tiče same forme plana građenja komunalne infrastrukture za 2021. godinu, ovo 

Gradsko vijeće je isto usvojilo u ovom formatu dana 30. lipnja 2021. godine, znači vi ste ga 

usvojili, što se tiče zakonskih odredaba, koje se trebaju poštivati usvojili smo vašu 

predstavku, vaš prijedlog, detaljniji plan smo izradili u programu za 2022. godinu, to je isto 

izvršenje kao takvo kakvo ste ga vi usvojili će ići u ovo vrijeme 2023. godine, što se tiče 

nekakvih samih stavki vezanih za proračun, evo ako može pročelnik za financije odgovoriti 

na to pitanje.  

 

Oliver Vazdar 

- mislim da je bilo u rebalansima promjene što se tiče plana izvođenja radova po programu, 

tako da je tu jedina razlika koliko ja znam.  

 

Bruno Čačić 

- ja uopće nisam dobio odgovor na moje pitanje, ni jedan pročelnik, ni drugi pročelnik, ako 

ćemo tako diskutirati, razgovarati, onda nemojte davati više te materijale, nećemo dolaziti na 

sjednicu, moje je pravo da pitam, ne kritiziram, samo pitam, jer mi nije jasno, to su velike 

razlike 2 mil. kn manje, možete obrazložiti zbog čega, nije zbog 20 kn, a vi kažete nije bitno, 

onda mislim koja je svrha toga razgovaranja uopće o tome. 

 

Oliver Vazdar 

- ne znam što je točno planirano pod ostali proračunski prihodi, ali što se tiče komunalnog 

doprinosa, mi planiramo da li će ljudi graditi, da li će se plaćati komunalni doprinos, to 

stvarno nije u našim rukama, a u ostalim proračunskim prihodima, ja pretpostavljam da su bili 

još neki projekti koji još nisu realizirani. 

 

Igor Uranjek 

- predlažem da jedan od pročelnika dostavi odgovore na pitanja vijećnika Brune Čačića 

pisanim putem.  

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili (7 glasova ZA, 5 glasova SUZDRŽANIH) ovu točku dnevnog reda. 

 

TOČKA 11. PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA ODLUKE O KOMUNALNOM  

          REDU 

 

Goran Šimić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  
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Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 10. sjednici, održanoj 31. 

svibnja 2022. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (4 glasa ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali Tomislav Čamagajevac i Goran 

Šimić. 

 

Tomislav Čamagajevac 

- pitanje za pročelnika, da li imamo možda nekakav podatak koliko je tih komunalnih kazni 

bilo unazad 4 godine? 

 
Goran Šimić 

- nemam sada taj podatak, mogu provjeriti u komunalnom redarstvu, pretpostavljam da 

mislite na nepropisno parkiranje, da je to glavni problem, s obzirom da je kazna bila 1.000 kn, 

mislim da nismo niti jedu tu kaznu ispisali, išli smo sa opomenama, negdje smo uspjeli 

riješiti, negdje nismo, i to je jedan od razloga zašto idemo sa ovim smanjenjem, jer smatram 

osobno da ćemo sa ovim manjim iznosom u svrhu samog kažnjavanja i nekakvog reda na 

terenu izvršiti s obzirom da postoje zakonske, a i u našoj Odluci o komunalnom redu postoji 

mogućnost plaćanja na licu mjesta u 50% iznosa, smatramo da je 250,00 kn sasvim opravdana 

i nekakva realna cijena za kazniti nekoga, pogotovo za nepropisno parkiranje na javnim 

zelenim površinama.   

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 12. IZVJEŠĆE O RADU USTANOVE ZA KULTURNE DJELATNOSTI 

            „ANTE EVETOVIĆ MIROLJUB“ VALPOVO ZA 2021.GODINU 

 

Zvonko Barišić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 10. sjednici, održanoj 31. 

svibnja 2022. godine razmatrao predmetno izvješće, te ga usvojilo jednoglasno (4 glasa ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (12 glasova ZA) ovu točku dnevnog reda. 

 

TOČKA 13. PRIJEDLOG ODLUKE O PRIHVATU NAJPOVOLJNIJE PONUDE ZA 

            ZAMJENU NEKRETNINA U VLASNIŠTVU GRADA VALPOVA 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 10. sjednici, održanoj 31. 

svibnja 2022. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (4 glasa ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Bruno Čačić, Marko Vuksanić, 

Filip Ivanović i Dalibor Bošnjaković. 

 

Bruno Čačić 

- pitanje za pročelnika, ovaj mi je malo materijal zbunjujući, naveli ste čestice, a razgovaramo 

o nekih 3,4 mil. kn, a vjerujem da tu dosta nas vijećnika uopće ne zna koje su to čestice, pa ste 

mogli prikazati onako kao što ste do sada prikazivali kada je bio neki plan, dalje, poslovni 

prostor 216 kvadrata, da li je to sve zajedno, koliko je podrum, a koliko je poslovni prostor, 

čisto da i mi imamo neku vrijednost, 10 kvadrata  poslovni, 190 podrumski, ne znam 3,4 mil. 
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kn, imate li namjenu gdje će te to utrošiti, novci su pa da znamo o tome, pitanje u tom djelu 

ide kada to zbrojimo sve, onaj procjenitelj koji je to radio to je tako relativan pojam, naši su 

procijenili na 6,7 mil. kn, a na ovo što dobijemo 13,4 mil. kn, zašto su oni bili spremni dati 

toliko to samo vi znate, jer je dosta teško na osnovi brojki 2785 ili brojka 2777 čestica, da mi 

znamo da li ta čestica vrijedi toliko, ne vrijedi, čisto orijentacijski, do sada ste uvijek to 

prikazivali malo preglednije, jer ipak mi moramo reći da, a radi se o 13,4 mil. kn, a sada to 

ispadne samo na riječ onog procjenitelja i na vaše predlaganje?  

 

Marko Vuksanić 

- ne znam koliko se sjećate, na prošloj sjednici Gradskog vijeća ja sam imao dvije skice, 

jednih i drugih čestica, mene osobno nitko nije pitao da li može te čestice dobiti, ja sam s 

njima mahao, što me je malo i smetalo, potužio sam se gradonačelniku i nekim vijećnicima 

što me malo zaprepastilo, budući da se radi o jednoj od važnijih točaka uopće ove godine, da 

nitko od vijećnika nije imao nikakvo pitanje po ovom predmetnu, po ovoj točci. Ja sam, ako 

se dobro sjećate već na nekoliko sjednica Gradskog vijeća upozoravao i napominjao, da ćemo 

razgovarati o jednoj novoj investiciji vezano za izgradnju solarnih elektrana, tako da smo na 

prošloj sjednici imali prijedlog Zaključka, gdje smo mi za taj prijedlog vjerovali ili ne radili 6 

mjeseci, ja sam obrazložio tu točku, obrazloženje je bilo stvarno detaljno gdje sam prikazao 

sve te skice, a da nitko od vijećnika nije postavio nikakvo pitanje. Prije nego sam radio 

materijal za ovu točku, osobno sam se pitao da li da pišem uopće obrazloženje za tu točku ili 

ne, jer se ja bojim, da su obrazloženje Upravnog odjela dosta opširna, ne znam da li to itko 

pročita, da li ima smisla utrošiti vrijeme u ovakvo nešto, tako da iz tog razloga sam čak 

smatrao da možda nema potrebe stavljati nekakve skice da se to vidi, budući da smo to imali 

na prošloj sjednici, ali ukoliko je potrebno, ja vama mogu osobno dostaviti točan prikaz koji 

je to dio, da budem ovako jasniji, što se tiče Industrijske zone, zona preko puta kružnog toka, 

preko puta Lidla na lijevu i na desnu stranu, zona je ukupno 32 ha, od toga građevinsko 

zemljište 23 ha, ono što mijenjamo sa PPK, to je 15 ha, to je lijeva strana i desna strana 

gledana od strane Valpova prema Ladimirevcima, s tim da lijeva strana nije cijela, nego je do 

onog puta, i to je ukupno 15 ha, a čestice koje su u vlasništvu nekretnine PPK V, znači one 3 

čestice što smo sada spominjali, to su čestice odmah iza nove investicije tvrtke Mehanizacije 

Miler pa sve do zaobilaznice, to je ukupno 10 ha, da budemo na neki način jasniji, tamo vam 

se nalazi jedan stambeni objekt sa 4-5 stanara ako se na varam, koji predstavnici tvrtke PPK 

svakako moraju riješiti te stanare, što ćemo mi definirati u ugovoru vezano za tu zamjenu, to 

je jedna stvar, druga stvar dobro ste primijetili što mi je svakako drago ove iznose, ja sam i u 

ovo obrazloženje stavio da smo mi za sve čestice morali napraviti procjenbeni elaborat, jer svi 

ti procjenbeni elaborati su napravljeni od strane jednog procjenitelja, na način da za one 

čestice koje su u našem vlasništvu procjenu je platio Gad Valpovo, dok za čestice koje su u 

vlasništvu tvrtke nekretnine PPK je platio PPK. Za sve nekretnine koje su predmet ove 

zamjene je napravljena procjena vrijednosti nekretnina, i svi ti elaborati su prošli Županijsko 

povjerenstvo, da su oni usklađeni  sa odredbama Zakona o procjeni vrijednosti nekretnina. 

Ako ima još nekih pitanja, mogu odgovore dostaviti u pisanom obliku. 

 

Filip Ivanović 

- pitanje za pročelnika, vezano za stanare, da li će se njih morati deložirati, ako bi mogli 

pojašnjenje za taj dio? 

 

Dalibor Bošnjaković 

- ja ću samo kratko, nije nikakvo pitanje, pročelnik Vuksanić je napomenuo ovdje oko 

materijala, oko obrazloženja, dali da piše, ne piše, moj stav je i pohvala svim materijalima 

koje idu iz Upravnog odjela za gospodarstvo i društvene djelatnosti, smatram osobno, da 

nikada ne treba biti škrt što se tiče obrazloženja, jer koristit će, ako ne vijećnicima, koristit će 

samom Upravnom odjelu da se mogu uvijek sjetiti kako je prije bilo oko cijele situacije, 

uvijek se netko od nas može koristiti materijalima, ako je nešto nejasno, uvijek se može pitali, 
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ali konkretno i kod ovog odgovora sada, a i prije, ja osobno mogu pohvaliti i reći, ako nešto 

nije bilo jasno, uvijek je dobio kvalitetan odgovor, tako da materijali budu kakvi jesi, oni koji 

budu htjeli pročitat će ih, a oni koji ne, će pitati ili neće ništa reći. 

 

Igor Uranjek 

- ja se također pridružujem pohvalama. 

 

Marko Vuksanić 

- kada ova odluka postane pravomoćna i kada se bude objavila u Službenom glasniku Grada 

Valpova, postoji rok od 8 dana za prigovor, gdje se svakako može uputiti prigovor na 

određeni dio te odluke, tek tada stupa na snagu ona odredba, da ima rok od 30 dana kada bi 

trebali potpisati ugovor o zamjeni nekretnina, tim djelom odluke ujedno je propisano da će se 

ugovorom rješavati sva ostala međusobna prava i obveze, gdje ćemo mi definirati sa 

predstavnicima svakako zajednice ponuditelja, da su oni ti koji moraju svakako riješiti 

stanare, stanari se neće deložirati nego će se njima naći odgovarajući smještaj, već smo stupili 

tu u pregovore sa predstavnicima zajednice ponuditelja, gdje postoje nekoliko nekretnina u 

vlasništvu Grada Valpova, i mi ćemo svakako u suradnji sa tvrtkom PPK ponuditi tim 

osobama takve nekretnine, naravno da ćemo voditi računa o tome, ali ćemo svakako ostaviti 

određeni rok tvrtki PPK da se oni pobrinu oko toga, budući da oni nama moraju predati čiste 

parcele, a ukoliko ne, mi ćemo o tome voditi računa, naravno da ćemo na neki način 

financijski obeštetiti tvrtku PPK, gdje ćemo mi njima osigurati odgovarajući smještaj.  

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 14. PRIJEDLOZI: 

 A) RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU ČLANA ODBORA ZA FINANCIJE  

      I PRORAČUN, 

 B) RJEŠENJA O IZBORU ČLANA ODBORA ZA FINANCIJE 

     I PRORAČUN 

 

Zvonko Barišić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi je sudjelovao Josip Medved. 

 

Josip Medved 

- u ime članova VNL predlažem gđu. Anu Brajnović za člana Odbora za financije i proračun. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili prijedloge: 

             a) Rješenja o razrješenju člana Odbora za financije i proračun, 

          jednoglasno (12 glasova ZA), 

            b) Rješenja o izboru člana Odbora za financije i proračun. 

          (11 glasova ZA, 1 glas SUZDRŽAN). 

 

TOČKA 15. PITANJA I PRIJEDLOZI 

 

Filip Ivanović 

- ja bi sada već 3 ili 4 put zatražio situacije i ugovor u vezi vatrogasnog doma u 

Ladimirevcima, pošto mi još uvijek nisu dostavljeni niti situacije, niti ugovor, kao što mi nije 

dostavljeno za najam poslovnih prostora u Ladimirevcima, to ste rekli dostaviti barem unazad 

jedne godine pred Coronu, ako nije problem pročelniče, također predsjednik Gradskog vijeća 

je upoznat s ovim problemom u Ladimirevcima, 05. svibnja 2022. godine vijećnici HDZ u 
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VMO Ladimirevci podnijeli su zahtjev za izvanrednom sjednicom, danas je 31. svibnja 2022. 

godine, još uvijek na žalost sjednica nije održana, pa što mi možete reći po tom pitanju, ima li 

neke procedure i način da se ta sjednici održi, pošto već kasni, ako ima neki rok od 14-15 

dana, pa bi molio pojašnjenje?  

 

Oliver Vazdar 

- vijećnik Filip Ivanović će odgovore dobiti u pisanom obliku. 

 
Igor Uranjek 

-  kako smo se čuli, upoznat sam s tim, ukoliko u roku  ovog tjedna ne bude sazvana sjednica, 

ja ću sazvati sjednicu VMO. 

 
Bruno Čačić 

- zamolio bi predsjednika Gradskog vijeća, isto nisam dobio materijal što se tiče Centra 

kulture Matija Petar Katančić, onih 360.000 kn više za vrijeme Covida, rekli ste da ćete mi to 

dostaviti u papirnatom obliku, kada je bila riječ o proračunu, da ću dobiti taj financijski dio, 

ali ga do danas nisam dobio, pa molim da mi se to dostavi. 

 

Ana Brajnović 

- ja nemam nikakvo pitanje, imam samo jedan komentar vezano za programe koje smo danas 

usvojili, koje nam je izložila Josipa, voditeljica projekta Društvenog centra Valpovo, to što ste 

vi napravili za vrijeme provođenje tog projekta je spektakularno što se tiče osoba sa 

invaliditetom, način provođenja njihovog vremena, i samo se nadam da će taj program, pošto 

je usvojen od svih članova Gradskog vijeća, kao i drugih ostalih 4 programa zaživjeti i u 

Gradu Valpovu na način da ćemo još puno takvih projekata izglasati zajedno na dobrobit 

osoba koje su uvijek nekako na margini društva. Drago mi je što imam priliku kao gradski 

vijećnik vam zahvaliti na tom projektu, jer sam i sama u svom radu puno puta sudjelovala u 

toj nezainteresiranosti zajednice da se uopće bavi tim temama, i da se bavi takvom 

populacijom, oni su uvijek negdje zaboravljeni, uvijek ih rado spominjemo kada nam trebaju 

nekakvi i politički poeni, i kada nam je to zgodno spomenuti da smo mi Grad nulte tolerancije 

na nasilje u naše škole, naše ustanove, kada ugošćujemo djecu ovdje, kada osnivamo Dječje 

gradsko vijeće, tada ih spominjemo, ali ovakvi projekti stvarno pokazuju i glasanje za 

proračun koji ima ovakve projekte, koje financira ovakve projekte, zaista pokazuju da jesmo 

osjetljivi, i da mislimo na njih, i da smo im potpora, zanima me, nisam htjela kada ste izlagali 

programe, nisam htjela puno ispitivati, i žao mi je sada ako uzimam  puno vremena, zanima 

me što će biti sada nakon kada je taj projekt završio, vaši zaposlenici su izvrsni, pokazali su se 
kao netko tko može raditi sa takvim skupinama, tko može nositi taj projekt, i sama sam 

skrbnica jednoj osobi koja je sudjelovala u svim vašim aktivnostima, i svjedok sam zaista 

koliko je ona preporođena vašim radom, a njezinim sudjelovanjem u ovom projektu, ako će se 

ovaj projekt nastaviti, ako Grad Valpovo bude i dalje financirao aktivnosti Društvenog centra 

za razvoj svih ostalih ideja koje ste dobili tijekom provođenja ovoga projekta, stvarno mislim 

da će Grad Valpovo samo dobiti, ništa neće izgubiti u financijskom smislu, i svaki novac koji 

bude utrošen u tu svrhu, za jačanje naše djece, naših mladih, za osjećaj pripadnosti naših 

osoba sa invaliditetom, da ipak oni nisu smetnja, nego da su punopravni članovi, je dobro i 

pametno utrošen novac. Svaka jedinica lokalne samouprave koja ulaže u takve skupine je 

pametna jedinica lokalne samouprave, jedinica i grad koji želi razvoj, koji želi uključenost, 

inkluzija, a to je poanta takvih projekata, hvala vam lijepo i želim vam svu sreću u daljnjem 

radu u budućnosti.    

 

Josipa Glavurdić 

- hvala vijećnici Brajnović još jednom, i hvala svima što ste prepoznali rad Društvenog centra, 

i što ste usvojili ove programe, zapravo najvažnija stvar kod usvajanja ovih programa je, da 
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imate smjernice, izlaze novi natječaji, novo financijsko razdoblje dolazi, i mi kao udruge 

ćemo nastojati pisati nove projekte i tražiti ćemo partnerstvo naravno s Gradom, ali također 

ako se zapitate što fali djeci, mladima ili osobama s invaliditetom, svi imate programe u 

kojem su i smjernice, aktivnosti, ciljevi, kada se programi budu pisali, da stvarno one stvari 

koje su potrebne se stave u troškove, kao što je sada poludnevni boravak za osobe s 

invaliditetom koje traje još godinu dana, a kroz godinu dana nadam se da ćemo naći neka 

sredstva da se to i nastavi.   

 

Marko Barišić 

- hvala vijećnici Brajnović na komentarima, na podršci, možda nije zgoreg napomenuti, a već 

sam jednom odgovorio vijećniku Čačiću na pitanje zgrade starog sindikata, to je Društveni 

centar koji se obnavlja, on bi u ovo vrijeme slijedeće godine trebao biti gotov, sve one udruge, 

partneri koji su sudjelovali na ovom projektu dobit će svoje prostorije, a Grad Valpovo će iz 

vlastitog proračuna, a iz fondova EU pronaći sredstva kako bi se ova aktivnost koja se 

provodila unazad 2 godine nastavila provoditi sukladno ovim strateškim dokumentima koja 

ste danas izglasali.   

 

Josip Medved 

- bit ću kratak, tema o kojoj želim reći nekoliko rečenica, znam da mi nemamo direktno 

utjecaj na to kao Grad Valpovo, ali bi volio progovoriti o toj temi, tiče se ekonomskog smjera 

unutar Srednje škole Valpovo koje se od ovog upisnog roka gasi, da govorim o toj temi 

zamolilo me je par roditelja koji su zainteresirani za tu temu, kao što znate valpovačka 

ekonomska škola, kao i neki drugi odjeli poznati su po svojoj kvaliteti i radu sa učenicima, 

svake godine upiše se 20-tak učenika u ekonomski razred, prošle godine se upisalo 18, kod 

sebe imam jedan papir sa potpisima 17 roditelja, od kojih jedno dijete bi trebalo ići po 

posebnom programu i koji su zainteresirani da se njihova djeca upišu, da idu u ekonomsku 

školu u Valpovo. Za usporedbu ekonomski smjer u srednjoj školi u Belom Manastiru u 3 

razrada zbirno pohađa ukupno 20 učenika, to nam samo pokazuje koliki je interes za upis u 

ovaj smjer. Mislim da je važno da Gradsko vijeće spomene za ovom govornicom ovaj 

problem, i želim na neki način apelirati na sve nas, da učinimo sve što je u našoj moći da 

zadržimo ekonomski smjer u Srednjoj školi Valpovo, vjerujem da još uvijek nije kasno za 

razgovor s nadležnim institucijama, sa Županijom, sa Ministarstvom, upisni rokovi kreću 

početkom 6 mjeseca, nemamo još puno vremena, još nekoliko dana, ali evo ja se nadam da 

postoji šansa da ipak taj smjer ostane u Srednjoj školi Valpovo. 

 
Marko Barišić 

- mislim da je ovo isto jako bitna tema o kojoj bi se trebalo razgovarati na Gradskom vijeću, i 

samo da imate obavijest kao vijećnici, Grad Valpovo je sudjelovao naravno u savjetovanju 

povodom ukidanja ekonomskog smjera, gdje je obrazložio i podastro podatke o ekonomskom 

smjeru i važnosti održavanja tog ekonomskog smjera u Srednjoj školi Valpovo, mi ne 

možemo ulaziti u autonomiju odlučivanja i rada Srednje škole Valpovo, znate i sami da nismo 

osnivač, međutim dali smo sve od sebe, i sve one neke mogućnosti smo iscrpili koje smo 

mogli, sada nam ostaje možda kao što je vijećnik Medved rekao, ići prema nadležnim 

institucijama, iako to nije do nas, ali možemo pokušati razgovarati s ministarstvima ili sa 

Županijom, jer očito Srednja škola Valpovo nije prepoznala važnost tog smjera, a osobno sam 

stava, da je kvaliteta obrazovanja u Srednjoj školi Valpovo unazad 10-15 godina drastično u 

padu, i da bi trebali nešto poduzeti, iako su nam poluge da bi to nekako mogli ostvariti jako 

skraćene.  

 

Tomislav Čamagajevac 

- da li imate nekakvo obrazloženje, ja sam sada prvi put čuo za to, s obzirom na 

prošlogodišnji upis ako sam dobro čuo blizu 20-tak učenika, a Beli Manastir je tu negdje isto, 

tako da ne znam koji je razlog da se ukida taj smjer, dali vam je poznato, volio bi čuti? 
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Josip Medved 

- ne znam razlog, isključivo sam pričao sa roditeljima, koliko čujem ravnateljica nije dovoljno 

zainteresirana za tu problematiku da se to riješi, bilo je vremena da se kontaktira i Županija i 

nadležno ministarstvo, i da se o toj temi priča, međutim koliko sam ja čuo da je to nekako 

aljkavo odrađeno na žalost, i sada je sve ostalo na roditeljima od kojih je nekima stvarno 

problem, jedno dijete konkretno iz Veliškovaca, problem je da ono putuje u Osijek, tamo 

boravi cijeli dan, roditelji nemaju ta sredstva da bi to financirali, a tu imamo srednju školu 

koja ima kvalitetne profesore koji to mogu kvalitetno odraditi, šteta je da se taj smjer ugasi, 

bojim se da to nije početak nekih drugih gašenja, jer učenika je sve manje, prošli izvještaj je 

da je 50% smanjenje u zadnjih 10 godina, vjerojatno će se taj rast nastaviti, i ne znam gdje će 

to završiti, mi moramo nešto poduzeti da to promijenimo, nemamo nadležnost za to, ne 

možemo utjecati, ali nekako moramo kontaktirati, bilo što napraviti, pa ako ova godina prođe 

tako, a da se to vrati u sljedećoj godini, imamo rok godinu dana pa da nešto poduzmemo po 

tom pitanju. I druge škole sa našeg područja su sudjelovale u tome svemu, svima su odobreni 

ti ekonomski smjerovi u okolici, i Beli Manastir, Osijek i dalje, jedino Valpovo nije, zašto?, 

meni i dalje nije jasno, pogotovo zato što Valpovo ima dobru ekonomsku školu, jedan razred.  

 

Bruno Čačić 

- po mojoj spoznaji ide jedan razred ekonomskog smjera, i tu se više ništa ne može napraviti, 

jer je nadležno ministarstvo prije 10 dana raspisalo natječaj, moj je prijedlog, da predsjednik 

Gradskog vijeća pozove ravnateljicu na jednu od idućih sjednica, da dođe ovdje, pa da nam da 

odgovore na neka pitanja kojih ima dosta. 

 

Filip Ivanović 

- slažem se da je to veliki problem, i za Grad Valpovo, i za cijelu Valpovštinu, ali i za učenike 

koji žele upisati ekonomsku školu, ali i za profesore kojih ima  9 ili 10, to je veliki broj i 

imaju dosta neizvjesnu budućnost ako ćete se složiti, ono što ja imam informaciju, ne želim 

biti ničiji odvjetnik, ali znam da je srednja škola radila na ovom problemu još 1-2 mjesec, 

donošenjem onog plana nacionalnog oporavka, taj plan predviđa ukidanje praktički većine 

četverogodišnjih strukovnih škola, a bazira se na trogodišnje škole i gimnazije, na žalost zbog 

takvog nacionalnog plana, tu smo i mi pogođeni ukidanjem ekonomske škole. Škola je 

poduzela određene korake, da li postoji još neka mogućnost, teško, pošto su ovi predupisi već 

počeli ako se ne varam, tako da ne znam da li se uopće može još ubaciti, ali složio bi se i sa 

vijećnikom Čačićem, da upravo onaj tko najviše zna o tome, a to je ravnateljica, da dođe pa 

da odgovori na pitanja, i o koracima kažem koji su bili poduzeti, ali kažem ovo nije odluka 

Srednje škole Valpovo, nego isključivo Ministarstva obrazovanja.  

 

Marko Vuksanić 

- samo da odgovorim na pitanje vijećnika Čačića, vezano za onih 3,4 mil. kn, za što se 

planiraju utrošiti, jedan dio tih sredstava će ići za otkup zgrade kod klaonice, vezano za 

potrebe izgradnje novog dječjeg vrtića u Valpovu. 

 

………. 

 

Budući se više nitko nije javio za riječ pod ovom točkom dnevnog reda, predsjednik 

Gradskog vijeća Grada Valpova zaključuje rad sjednice u 22:10 sati. 

 

………. 

 

      ZAPISNIČAR:               TAJNIK GRADA:          PREDSJEDNIK 

             GRADSKOG VIJEĆA: 

 

    Tonka Bartulović-F.        Zvonko Barišić, dipl. iur.  Igor Uranjek 



 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 


